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Bardzo żałowałem, że nie mogłem wziąć udziału w zorganizowanym przez Stowarzyszenie
Kulturowy Gościniec spotkaniu z profesorem Bogdanem de Barbaro, kierownikiem Katedry
Psychiatrii Collegium Medicum Uniwersytetu Jagiellońskiego. Temat zapowiadał się bardzo
ciekawie: Normalne życie. Czy jest coś takiego? Poprosiłem żonę, aby nagrała mi wykład
profesora. I muszę przyznać, że przesłuchałem go z przyjemnością i zainteresowaniem.

  

Profesor Bogdanem de Barbaro  foto Jan Ceklarz
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